
Kjære medstudenter ved Handelshøyskolen, mitt navn er Camilla Glomsås og 
jeg stiller til valg på stillingen som studentrepresentant til fakultetsstyret på 
Handelshøyskolen. Jeg er 22 år, og studerer økonomi og administrasjon. 
 
Gjennom mine år på NMBU har jeg engasjert meg innen flere grener av 
studentdemokratiet, blant disse Studieutvalget sentralt og lokalt (fakultetsnivå 
og universitetsnivå), Programrådet og Studentrådet. Dette har gitt meg innsikt i 
det som foregår over hodene på oss studenter, og hvor viktig det er at våre 
studentstemmer kommer frem og blir hørt i de sakene som angår oss! 
 
I disse merkelige tider er det like viktig, hvis ikke viktigere, enn før at 
Handelshøyskolens gode arbeid for å gi fremragende undervisning fortsetter 
sin utvikling. Nye emner og profiler må få lov til å komme frem, og da er det viktig at vi som studenter 
er der og gir de som virkelig kan spisse fremtiden vår et ekstra dytt i riktig retning. 
 
Det er med et stort ønske om å kunne være en del av dette arbeidet, og være av de som er med der 
foran, at jeg stiller til dette valget. For vi er fremtiden, og sammen former vi den slik vi vil ha den! 
 
Godt Valg! 

 


